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מאת: איזבלה בן אהרן 
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בלב 
האקשה
הרשומות האקשיות הן ספרייה קוסמית הכוללת מידע 

אינסופי על כל מה שהתרחש מתחילת הזמנים וקשור בכל 
בריאה ביקום. אלה הרשומות של הנשמה; של כל מחשבה, רגש 

ואפשרות שהיו לכל נשמה ונשמה. הן תודעה חיה ופועמת 
שמייצרת את מרחב האפשרויות הקיימות של הנשמה בעבר, 

בהווה ובעתיד והמקום שבו קיים כל הידע על הגלגולים הרבים 
של האינדיבידואל ושל האנושות כולה

דמיינו את עצמכם מחוברים 
כל הזמן, הולכים כל הזמן עם 

ידיעה, עם הבנה, עם חמלה ועם 
אהבה בתוככם, והמשאבים 

האלה מסייעים לכם להיות כל הזמן 
בנוכחות. יש ישות אחת מאוחדת בתוככם, 

הכוללת הן את האישיות שלכם והן את 
האלוהות הקיימת בכם. מתוך המקום הזה 

אתם יכולים לראות את כלל האפשרויות 
שלכם, לחוש את הדברים לפני שהם קורים 

ואף לקבל החלטות מתוך מקום יודע, 
מחובר ומודע. האם אי פעם נפגשתם עם 

אפשרות חיים כזו?
במסעי אל הבנת הרשומות האקשיות, אני 

מתבוננת בלב ומנסה להבין - דרכו. אנחנו 
תמיד מנסים להבין את הדברים באמצעות 

השכל, אבל מהמפגש שלי עם הלן גיטלביץ', 
רופאת משפחה לשעבר, מורה, מנחה ומנהלת 

בית הספר לרשומות האקשיות בסיאטל, 
למדתי כי עליי לפתוח דווקא את הלב, לחקור 

את הדברים מהמקום שלו ואז, ורק אז, 
להתחיל להתחבר לרשומות האקשיות שלי 

ולהבין כיצד לעבוד מתוכן. 
בשבילי זה מתחיל בלהודות באמת. השכל 
תמיד אומר לי שאני צריכה להיות גיבורה, 
"לשחק אותה" יודעת כול, לא להראות כל 

חולשה. לעומת זאת, בעודי יורדת אל קומת 
G הלב, אני מתבקשת לכנות אמיתית. 
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היא יכולה לרפא ועלולה להרוג. לפני אלפי 
שנים לא השתמשו בה למטרה טובה, 

ולכן השדה נסגר לזמן מה, עד שהאנושות 
הבשילה. האשמה והבושה עצרו את הגישה 

אל הרשומות. התפילות עוזרות להיפטר 
משכבת האשמה והבושה, וכך אפשר לבחור 

באמת ממקום נקי יותר".
גיטלביץ' מספרת על החיבור שלה לאקשה. 

"רציתי למכור את הקליניקה שלי, אבל 
דחיתי את ההחלטה עד ליום שני. בינתיים, 
קיבלתי אפשרות בלימודי האקשה לשאול 

שישה אנשים אותה שאלה - אם אמכור 
את הקליניקה שלי - שלכאורה ידעתי 

את התשובה עליה. כך יכולתי לבחון את 
האקשה. ששת האנשים ששאלתי אמרו שלא 

אמכור את הקליניקה. 
"למרות התשובות, התייצבתי ביום 

שני עם חוזה למכירת הקליניקה, אבל 
הקונים הפוטנציאלים אמרו לי שזה כבר 

לא רלוונטי ושהייתי אמורה להגיע עם 
הטפסים ביום שישי. הבנתי שהייתה פה 
בחירה לא מודעת שלי ושהקליניקה לא 

צריכה להימכר בשלב זה". 
מרחב הלב גדול יותר ממה שאנחנו מתארים. 
הרשומות האקשיות לא יכריחו אותנו לעשות 
משהו שאיננו מוכנים לעשותו. יש בזה קבלה 
של מי שאנחנו ושל המקום שבו אנו נמצאים. 

הרשומות האקשיות מציגות בפנינו את 
האפשרויות שיש לבחור מתוכן, ואנחנו אלה 
שבוחרים בסופו של דבר. זה חלק מהבחירה 

החופשית שקיבלנו במתנה. 
גיטלביץ' מציעה להיכנס לתוך הרשומות 
האקשיות בעיניים פקוחות, באופן מודע. 

עצימת העיניים חוסמת את האפשרות 
להיכנס במודעות מלאה לתהליך. זוהי גם 

דרך ללמד את עצמנו להימנע מהסחות 
דעת ולהיות במודעות גם כשאנו ערים 

וחיים את חיינו. 

מסע חניכה 
האם המסע שלי אל האקשה החל עוד 

בפגישתי עם גיטלביץ' או שמא בפגישה שלי 
עם ענת כהן, מורה, מדריכה וחונכת מטפלים 

למאסטריות? ואולי השאלה האמיתית היא 
מתי באמת המסע החל ואם אפשר באמת 

להעריך רגע שבו משהו מתחיל?
גם אם יצאתם למסע רוחני, לא בטוח 

שתוכלו להצביע על רגע מסוים שבו השתנה 
משהו. אולי יהיו כמה רגעים כאלה שייצרו 
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הלב מבקש ממני בכל רגע נתון להיות כנה 
ואמיתית עם התחושות והרגשות או עם 

המחשבות והצרכים שעולים בי, רגע לפני 
שהשכל ישפוט אותם וישנה את ההתנהגות 

שלי. זה להיות הכי קרובה שאפשר ללב שלי. 

לאמיצים בלבד
"מהאדמה אני ממריאה אל על, עפה, ממש עפה 

בשמים. המעוף אל השמים לוקח אותי למקום 
ספציפי בתוך הר. זה נראה מרחוק כמו מערה 

עגולה פשוטה שנוצרה עם הטבע. ככל שאני 
מתקרבת אני רואה את הנצנוצים שנוצרים 

כשהשמש פוגשת את האבנים על המערה. אלה 
אבנים שקופות ומעוגלות בצורת כדור טניס; יש בהן 
לובן מסוים ותחושה שאני מסתכלת על כדור בדולח 

שיכול לשקף לי מה העתיד שלי צופן בחובו. אני 
מגיעה אל המערה ונכנסת בלאט. יודעת שאף אחד 

לא חי כאן, מלבדי. הכול צבוע בטורקיז. הספה 
הנוחה, הקירות, השנדליר, אפילו הרצפה. בצד 

יש אח דולקת. אני נכנסת מיד, בביטחון ובוודאות, 
ונשכבת על הספה כאילו הגעתי הביתה" 
)זיכרונות מתוך מסע האקשה שלי(.

המסע אל האקשה הוא מסע של אמיצים 
וכנים. זהו מסע שיוצר ברכה גדולה מאוד 

בחיים שלנו. לפני שלקחתי חלק במסע, 
חקרתי מהצד, ראיינתי, שאלתי וקיבלתי 

מידע. ועדיין, הרגשתי שמשהו חסר. משהו 
היה צריך להתגלות, פשוט אחרת. 

אי אפשר לכתוב על האקשה בלי לעבור מסע 
אישי, עם עצמך. זה כמו שטייס ילמד מישהו 

לטוס בלי להתנסות בעצמו בטיסה או בלי 
להכיר את לוח המחוונים במטוס. כדי 

להעביר את הידע שקיבלתי על האקשה, היה 
עליי להיכנס בעצמי למקום לא נודע, למקום 

של בחירה, ומשם - לנסות אולי לעמוד על 
קנקנה של האקשה או להעביר איכשהו את 

טיבה האמיתי. 

להיכנס ללב 
את גיטלביץ' פגשתי בחיפה וישר ניגשתי 

לחבק אותה. די היה במבט אחד בעיניה כדי 
לחוש חמלה וסבלנות ללא גבול. 

גיטלביץ' ידעה שיש משהו מעבר לחיים, 
הקשור בקסם. כשהייתה בת שש היא עברה 

חוויה חוץ גופית בזמן שציפתה לניתוח בבית 
חולים במוסקבה, כשהייתה מורדמת. היא 

זוכרת שעפה ברחבי בית החולים, ידעה 
בדיוק מה קורה מסביב ודיברה עם הנשמות 

שהיו נוכחות שם. הייתה זו חוויה קצרה 
ומשנת חיים. 

"כל רצוני היה להגיע למקום שיש בו נוכחות 
מלאה, ללא שיפוטיות ועם אהבה מוחלטת. 

חיפשתי אחר זה, אבל לא הצלחתי להגיע 
למרחב הזה, למקום חסר הגבולות הזה. 

זו מעין אנרגיה טהורה. נוכחות שקטה של 
האהבה", היא אומרת. 

גיטלביץ' ניסתה הרבה כלים, כגון עבודה 
אנרגטית וריברסינג, ואז קיבלה הצעה ללכת 

לבדוק את הרשומות האקשיות. 
"המרחב האקשי אינו קיים בחוץ, הוא בתוך 

הלב שלנו", אומרת גיטלביץ'. "כדי לגשת 
אליו עלינו להכיר את הכלים וליצור גישה. 

התפילה היא אחד מהכלים שבאמצעותם 
אפשר להגיע למרחב הלב, לפתוח את הגישה 

אל הרשומות ולהתחבר אליהן.
"לפני כשנתיים נאמר לי על ידי הרשומות 

שלי לפתוח בית ספר משלי. המרחב האקשי 
עובר שינויי כיוון בעצמו. זהו היכל הידע 

הקיים בפנים. הדרך ליצור גישה אל 

הרשומות האקשיות שלנו מתחילה בכניסה 
ללב ובהתרחבות בתוכו". 

מהו ההבדל בין תקשור עם ישויות לתקשור 
עם האקשה? 

"שדה האקשה הוא ויברציה גבוהה מאוד. 
הוא השדה של המלאכים, של הישויות, של 
הנשמות ושל השדים. הוא שדה נמוך יותר 

בוויברציה שלו ועדיין גבוה יותר מהשדה 

הפיזי. השדה שהמתקשר נעזר בו אינו שדה 
האקשה; יש בלבול בין שניהם. מתקשר 
רואה בעולם התקשור רק אפשרות אחת 

של חיים, ואילו בהסתכלות דרך הרשומות 
האקשיות הוא יכול לראות אינסוף 

אפשרויות. לכן, העתיד אינו ידוע באמת - 
תלוי מאיפה מסתכלים עליו ובאיזו רמה 

של רטט". 
 כלומר, אין באמת אפשרות לנבא 

את העתיד? 
"בדיוק. אין אפשרות לדעת באמת מהו 
העתיד, כל עוד האדם מודע לאפשרות 

הבחירה שלו. הבחירה יכולה לשנות את 
העתיד ולבחור עתידים אפשריים אחרים. 
אדם שמקבל ידע על העתיד האפשרי שלו 

מקבל ידע על אפשרות אחת. המתקשר 
נחשף לעתיד האפשרי וכך שולל לו את 

אפשרות הבחירה בעתיד אחר. 
"כדי להגיע לבחירה אמיתית על אדם 
להתפלל, זה מה שיסייע לו לפתוח את 
הרשומות האקשיות שלו וליצור גישה 
לאפשרויות הקיימות בשבילו. כך הוא 
יכול לבחור ואף לשנות בחירות שכבר 

עשה. תפילת הסליחה שבה אני משתמשת 
מאפשרת לאדם להשיל מעצמו את הכאבים 

שיש בלבו, לשחרר אותם ולייצר מרחב 
פתוח מספיק בלב, שדרכו הוא יכול להתחבר 

לאמת שלו" )ראו מסגרת(. 

בעיניים פקוחות
גיטלביץ' מסבירה כי החיבור לרשומות 

האקשיות משאיר אותנו מחוברים כל הזמן 
למשהו גדול יותר. כשמתחילים לעבוד עם 

הרשומות הן אף פעם אינן נסגרות; נשארים 

מחוברים כל הזמן. גם הורדה של ידע היא 
ממקום של חיבור.

האם זה שינה את חייך? 
"התחלתי לסלוח והדברים נעים כמו קסם, 

אז התשובה היא כן".
למה שאדם ירצה להתחבר לרשומות 

האקשיות שלו? 
"האנרגיה של האקשה חזקה, כמו אלכימיה. 

בלב האקשה

הלן גיטלביץ': "החיבור לרשומות האקשיות משאיר אותנו מחוברים כל הזמן למשהו 
גדול יותר. כשמתחילים לעבוד עם הרשומות הן אף פעם אינן נסגרות; נשארים 

מחוברים כל הזמן. גם הורדה של ידע היא ממקום של חיבור"

הלן גיטלביץ': "המרחב האקשי אינו קיים בחוץ, הוא בתוך הלב שלנו. כדי לגשת 
אליו עלינו להכיר את הכלים וליצור גישה. התפילה היא אחד מהכלים שבאמצעותם 

אפשר להגיע למרחב הלב, לפתוח את הגישה אל הרשומות ולהתחבר אליהן"
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שינוי פנימי וליצור התמרה של אנרגיה 
למשהו חדש, שונה ממה שהכרנו. זו הייתה 

ההבנה שלי מתוך מפגש חניכה קבוצתי 
שהובילה כהן.

נפגשנו שבע נשמות, שאינן מכירות לכאורה 
זו את זו, אך תוך כמה דקות יכולנו להציג 

את עצמנו מתוך האמת שלנו ולא מתוך 
המסכה שעטינו קודם לכן. כולנו חשנו 

את האנרגיה מסביב ואת המרחב הנעים, 
ומהר מאוד נוצר חיבור עמוק בינינו ויכולנו 
לומר כל דבר שחשבנו או רצינו לומר מתוך 

לגיטימציה אמיתית למי שאנחנו. 
אחת ההצהרות החשובות היא ההצהרה 

להפעלת האקשה )ראו מסגרת(. לאחר 
היכרות קצרה, נכנסנו לתהליך מדיטטיבי, 
ודרכו העלינו את התדר שלנו ופתחנו יחד 

יחד את המסע כולו ואולי המסע כל הזמן 
בתנועה ובהתפתחות ולכן אין לו באמת 

התחלה וסוף. 
השאלה הזאת מציגה היבט משמעותי מאוד 

באקשה - היא אינסופית. היא אינה נקודה 
במסע, משהו שמתפתח, טכניקה או שיטה. 

האקשה היא ה־מסע בה' הידיעה. התחברות 
לאקשה היא היכולת שלנו להיות מחוברים 

כל הזמן למהות הפנימית שלנו, לחיות 
בכמה ממדים בו בזמן ולפעול ממקום נוכח, 

מלא ושלם. 
יש אלפי מחפשים היום בעולם הרוחני 

שבודקים עוד שיטות, עוד אפשרויות, עוד 
תקשורים. אנחנו חיים בעידן של אפשרויות 
בלתי מוגבלות, והמגוון הזה אינו פוסח גם 

על העולם הרוחני שלנו. כשנפגשתי לראשונה 
עם האקשה שלי, פתאום כל האפשרויות 

הרבות שאני מכירה לא היו חשובות לי עוד. 
הבנתי בפשטות, בנינוחות ובאלגנטיות לאן 

עליי להתחבר בכל פעם שאני מעוניינת 
להבין קצת יותר רגע מסוים שבו אני 

נמצאת. הטעימה מהאקשה וההיכרות עמה 
עשו אצלי את כל ההבדל, והכי חשוב - הן 

הפסיקו לי את ההתפזרות האנרגטית וחיברו 
אותי למקום אחד ומיוחד, ל"אני" שלי. 

כהן קיבלה בתקשור את החניכה בעת 
ששהתה בטיול ברומא. אגב נסיעה ברכבת, 
היא מצאה עצמה כותבת בשטף את כל מה 
שביקש לעבור דרכה. התקשור הגיע אליה 
דרך 18 ישויות אור, כל אחת מהן מתמחה 

בהיבט אחר של עולמות האור, והמידע עבר 
דרך נציג של הקבוצה. 

"יש שני תהליכים בחניכה - קבוצתי ואישי", 
מסבירה כהן. "בקבוצה, מתכנסים ופותחים 

יחד באמצעות כלי מדיטטיבי שער אנרגטי 
ודרכו יוצאים למסע נשמתי אל האקשה. 

"כל המפגש עם האקשה נעשה במרחב הלב. 
המטרה היא להגיע לתדרים העדינים, הזכים 

והטהורים, שהם התדרים של ההתעלות, 
ולהיזכר בגלגולים שבהם היינו שמאנים, 

מרפאים וחונכים. באמצעות הרמה האנרגטית 
והתודעתית אפשר לדלות מידע מהאקשה. 

כל העניין הוא להיכנס בתודעה גבוהה. איך 

שנכנסים לשם, זה מה שפוגשים". 
מהי האקשה?

"פעם דיברו עליה במובנים של 'ספרייה'. 
מה שקריון מלמד אותנו בשנים האחרונות 
הוא שהידע האקשי, הגלגולי, מוצפן אצלנו 

בדי־אן־איי ובמערת הבריאה. מערת הבריאה 
נמצאת בממד שאיננו יכולים לראות ומצויים 

בה כל קריסטלי הנשמה. הכול מוצפן שם. 
היא מעין שרת שממנו מורידים ידע, ממש 

כמו היכולת שלנו להתחבר לדי־אן־איי".
 

להעביר הלאה
לפני כל חניכה, כהן שולחת חוברת עם 
הסברים והנחיות, מעין הכנה לחניכה. 

ההנחיות חשובות ומאפשרות לכל אחד 
ואחת לגשת אט־אט לחלקים הגבוהים שבהם 
ולהתחיל לייצר קשר ונוכחות בתוכם ואיתם. 
כהן החלה לקבל את המידע בדרך מעניינת. 
לפני שנה היא עבדה בחברת הייטק בתחום 
הכספים ובו בזמן לקחה סדנאות וקורסים 
בהתפתחות. יום אחד היא הגיעה לעבודה 

והרגישה שאינה יכולה להישאר בה עוד. 
היא חוותה את העבודה ככלא. היא אמרה 

לסמנכ"ל שמשהו עובר עליה, ושאינה יודעת 
להסביר מדוע אבל היא חייבת ללכת. היא 

עשתה חפיפה והשתחררה. 
אחרי מפגש עם ניר גוטליב, נומרולוג שהציף 
אותה בהבנות חדשות לגבי הייעוד האמיתי 

שלה, מצאה עצמה בחוסר ידיעה ובתשישות 
אנרגטית לגבי הנתיב שעליה ללכת בו. מעין 

רגע של חידלון. 
נזכרתי כי הייתי באותה פרשת דרכים לפני 

כארבע שנים, כשהיה עליי לנוע לעבר הייעוד 
האמיתי שלי בזמן שעבדתי במקום עבודה 

בתחום החינוך והעשייה החברתית. לא היה 
בי הכוח לקום מהספסל ולהמשיך קדימה. 
הרגשתי שבסיפורה של כהן אני פוגשת את 

הסיפור שלי ושהגיע הזמן לשחרר את ההווה 
ולהמשיך הלאה. 

"למחרת בבוקר הזמנתי טיסה לרומא לשבוע 
ימים", מספרת כהן. "יום למחרת כבר הייתי 

על הטיסה. כשהגעתי לרומא, שמתי את 
חפציי בחדר והלכתי לקנות מחברת ועט. 

ישבתי בבית קפה ונתתי דרור לכל מה שצריך 
היה להיכתב. 

"הייתי נוקבת וקשה עם ההדרכה שלי. 
הסברתי מה אני רוצה בדיוק. יום למחרת 

קמתי בארבע בוקר וזה הגיע בלופים 
ובמחשבות בלתי פוסקות. אחרי ארבע או 

חמש פעמים שבהן קמתי למחברת וכתבתי, 
הבנתי שיש פה משהו". 

כהן מתארת כי ישבה וכתבה כאילו היא 
עושה סיעור מוחות עם הרבה אנשים. היא 

הקשיבה למידע והמשיכה בכתיבה. 
"בבוקר קמתי מעודדת מאוד. הלכתי 

למאפייה, אכלתי, עליתי לרכבת ושוב קרה 
מה שקרה בלילה. גיליתי שכשאני בתנועה 

הידע מגיע".
מרומא ניגשה כהן למתקשר שחף לב, והוא 
פירש את המידע שקיבלה. היא הבינה ממנו 

שקיבלה ידע על חניכה למטפלים לפתיחת 
שערים אנרגטיים וששוחחה עם הנציג של 

הקבוצה, המונה כאמור 18 ישויות אור. 
היא הבינה כי עליה להעביר את הידע 

שקיבלה הלאה. 
"החניכה כוללת גם מעבר לשינוי תודעתי", 

אומרת כהן. "להבדיל מתודעת המטפל, 
לומדים לעבור לתודעת מאסטר, שהיא 

שונה בתכלית".
כהן מדברת גם על היריון רוחני. 

כשמקבלים בחניכה ידע שהולך ומתבשל 
בתוכנו ומוכנים להעבירו הלאה, עוברים 

תהליך של היריון ולידה. 
"המטפל יוצא מהקליניקה שלו - מהמקום 

הבטוח, שבו הוא מכיר ויודע מה עושים ואיך 
עושים - למקום אחר, פתוח ורחב, שבו הוא 

מנחיל את הידע ומעביר אותו לאחרים". 
מילותיה של כהן הדהדו בי לאורך כל 

היום. חשבתי על הפחד שלי מהרגע שבו 
אצעד מחוץ לקליניקה ואתחבר לעולם 

שער אנרגטי לקבלת החיבור של כולנו - כל 
אחד אל האקשה שלו. 

"עצמתי את עיניי והייתי במקום אחר. הייתי מוקפת 
בעצים ובגינות ירק. פגשתי זקן עם עיניים כחולות 

בהירות, שהישירו אליי מבט וקראו לי להצטרף אליו. 
הוא הציג בפניי תמונה של סב־סבא שלו עם כתר 
לראשו ושרביט. שמתי לב כי גם הוא חובש כתר 

מלא באבנים יקרות, שהוא מעין פירמידת תקשור. 
הבטתי אל התמונה ולא ידעתי על מה אני מסתכלת. 

"כאילו קרא הזקן את מחשבותיי, ואולי בעצם הוא 
קרא את מחשבותיי, הוא אמר לי: 'כל הסיפור שלכם 

בעידן הזה הוא ללמוד לאהוב את עצמכם. להבין 
שהכול טמון בכם פנימה. כשאני מביט על תמונת 

סב־סבי אני מבין כי האהבה העצמית הובילה אותי 
למקום שבו אני נמצא היום - מוקף בכל היופי הזה'. 
"יחד יצאנו למסע, דרך המים ובאוויר. אולי שחינו, 

רחב יותר של מטפלים ומטפלות, שעליו 
התגברתי באחרונה. 

אני מנחה מעגל של מטפלים שנפגש זה 
חודשיים; פחדתי ולא פחדתי מזה בו בזמן. 

"את נדרשת לבקע את הרקיעים של עצמך", 
אומרת לי כהן. "אלה כוחות חזקים של 
שמירה על התדר, שמאפשרת לך להיות 

בתוך התכנים העדינים האלה ולעשות את 
ההתפתחות שאת צריכה לעשות". 

חיבור עמוק 
אם פעם, בתודעת המטפל, היינו מתמסרים 
לתהליכים שבאמצעותם נבנה בתוכנו משהו 

חדש - היום, בתדר ובאנרגיה הקיימים, 
דברים קורים מהר יותר. אין צורך בתהליך 

ארוך או בסדרה של טיפולים כדי להניע 

בלב האקשה

ענת כהן: "החניכה כוללת גם מעבר לשינוי תודעתי. להבדיל מתודעת המטפל, 
לומדים לעבור לתודעת מאסטר, שהיא שונה בתכלית. המטפל יוצא מהקליניקה 

שלו - המקום הבטוח, שבו הוא מכיר ויודע מה עושים ואיך עושים - למקום אחר, 
פתוח ורחב, שבו הוא מנחיל את הידע ומעביר אותו לאחרים" 

ענת כהן: "פעם דיברו על האקשה במובנים של 'ספרייה'. קריון אומר כי הידע 
האקשי, הגלגולי, מוצפן אצלנו בדי־אן־איי ובמערת הבריאה. מערת הבריאה נמצאת 

בממד שאיננו יכולים לראות ומצויים בה כל קריסטלי הנשמה. היא מעין שרת 
שממנו מורידים ידע, כמו היכולת שלנו להתחבר לדי־אן־איי"
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בלב האקשה

הצהרות הפעלה בנושא האקשה 

לא יכולתי לתאר את המסע אל לב האקשה 
בלי לספר על המסע האישי שעברתי. כל 

החניכה והעבודה עם האקשה הן אישיות. 
כל אדם חווה אותה מתוך זיכרונותיו 

הגלגוליים, הווייתו ויכולותיו. קשה 
להסביר במילים מהי אותה חוויה - כל 

אחד מתחבר לאמת ולידע שעליו להתחבר 
אליהם כדי להגיע לטוב ביותר של עצמו 

בגלגול הנוכחי. 
מרחב הלב הוא מרחב האקשה, והחיבור 

לידע ולאמת מתחיל שם. יש להגיע לחניכה 
כזו ולעבודת חיבור כזו נקיים ובהסכמה 

מלאה. ברגע שמשהו בנו אינו לגמרי 
מסכים או אינו מגיע נקי וחף מכוונות 

שאינן טהורות - החיבור ייעלם ואי אפשר 
יהיה לשמור על התדר של האקשה. כמעט 

ברגע אחד אפשר להגיע לממד השלישי, 
שבו אנחנו נמצאים רוב הזמן, ולשכוח 

את חוויות הממד החמישי - הטהור, הנקי 
והמלא באהבה אינסופית. 

השמירה על התדר האנרגטי חשובה ודורשת 
שימוש בכלים רבים. לעתים זה דורש 

להתבודד, להקיף את עצמנו בסביבה בעלת 
תדר דומה ויותר מכול - לשחרר כל הזמן 

רגשות ומתחים הקיימים בגוף, מעבר להזנה 
טובה של מים, של מזון ושל פעילות גופנית. 
לא רבים מצליחים לשמור על התדר בימינו, 
ולכן עלינו ללמוד את הדרך של ההתחברות 

המתמשכת, הרציפה והקבועה לאני אחד 
שלם ומאוחד. 

אולי עפנו. הוא הוביל אותי לפתח המערה שבה 
ממוקמת האקשה שלי. לא ידעתי להבחין אם אני 

עדיין בתוך המדיטציה או חולמת, אבל כן הרגשתי 
תחושה של שהות בתוך מים, שהכול עוטף אותי 

והתחושה היא של אינסופיות, שדרכה איני יודעת 
מתי אני מתחילה ומתי אני מסתיימת, שהנני 

מתמזגת עם כל האפשרויות הקיימות, שאני הנני. 
"הבנתי כי מתוך האקשה שלי, אני יוצרת, מלמדת 

ומטפלת. כל המסע הזה, המדיטטיבי, נועד כדי 
לגרום לי להבין כי הידיעה שרתה בחיי מאז 

שהתחלתי לכתוב ולייצר קשר ונוכחות עם האני 
הגבוה שבי". 

)זיכרונות מתוך מסע האקשה שלי(
כשחזרנו להווה, כל אחד מתוך מסע הנשמה 

שלו, חשנו רצון עז לשתף ולדבר על מה 
שחווינו. הצענו זה לזה אפשרויות להבנה 

רחבות יותר, הבנות טובות לגבי הייעוד 
והמשמעות של כל אחד מאיתנו בחיים 
האלה. המסע עודנו ממשיך, אך הערב 

הזה יישאר חקוק בלבי כערב שבו משהו 
השתחרר והתקבלה לגיטימציה רחבה יותר 

לבטא את האני האמיתי  שלי בעולם. 

המסע נמשך 
"היופי בחניכה הזאת הוא שהיא עושה 
הטבעה אנרגטית בין חמישה צמדים - 
העליונים והתחתונים, הזכרי והנקבי, 

השכל והרגש, הילדה והבוגרת והליניארי 
והמופשט. כשאת חווה את כל האיזונים 
ברבדים האלה, את יכולה להיות שקטה 

ופנויה לקבל את הידע", אומרת כהן. 
הקבלה היא הצפה והיזכרות. אנחנו רגילים 

שהידע הוא מחוץ לנו, אך כמו שאומרת 
כהן - הידע הוא בתוכנו וכל שעלינו לעשות 

הוא להיזכר בו ולהציף אותו בתוכנו. 
"אחד הדברים החזקים בחניכה", אומרת 
כהן, "הוא העבודה עם הגוף החכם. איתו 

אנחנו עושים את האיפוס התודעתי. זהו 
החלק האלוהי שלנו, המחובר לשלושת 

המוחות שבנו - החוכמה הפנימית, האקשה 
וכל ההוויה שלנו, המחוברת למקור. זוהי 

עבודה חזקה בחניכה". 
כשיצאתי מהמפגש עם כהן ועם הקבוצה, 

החל הכול להשתנות סביבי. החלומות 
הופיעו בזה אחר זה, הגדילה הרוחנית 

התעצמה ומצאתי את עצמי גדלה ומתרחבת 
מתודעת המטפלת שהייתי בה, לתודעה 

אחרת - של חונכת המלווה מטפלים להכיר 
בייחודיות של עצמם. 

"החניכה למאסטריות אינה הצהרה על 
הכתרה. היא אינה מצהירה כי כל אחד 

שעובר את החניכה נהפך למאסטר. 
המאסטר הוא התוצאה והדרך היא חניכה", 

אומרת כהן. 
המסע שלי אל המאסטריות החל ברגע 

שהתחלתי להסכים לגדול רוחנית. הגדילה 
הרוחנית מאפשרת את ההבנה כי כל אבן 

בדרך חשובה וכל מפגש עם אדם הוא 
הכרחי. בזכות החניכה שעברתי, אני 
 מכירה יותר בשליחות שלי להורות, 

ללוות ולהדריך. 

"אני בהבנה מלאה כי האקשה 
 מאוחסנת בדי־אן־איי שלי ומכילה 

 את סך החוויות של בני האנוש בכל 
הזמנים בפלנטה. 

"אני בהבנה מלאה כי האקשה היא 
מערכת מידע המסייעת לבני האנוש 

לנוע לעבר למידה, התפתחות והתעלות 
מתוך בחירה חופשית. 

"אני בהבנה מלאה כי אפשר להעצים, 
להבין ולשנות את האקשה כך שתתרום 
לתהליך ההתפתחות וההתעלות של בני 

האנוש בפלנטה. 
"אני בהבנה מלאה כי קיימת תקשורת 

אקשית רציפה בין הגוף החכם שלי, 
לדי־אן־איי שלי ולמוח הפיזי שלי. 

"ולפיכך אני מצהיר ומבקש:
"עכשיו אני מבקש להפעיל, לעורר 

ולהציף את תפיסות המאסטר 
המאוחסנות באקשה שלי ומתגשמות 

בחיי היומיום שלי כאן ועכשיו. 
"עכשיו אני מבקש להפעיל, לעורר 

ולהציף את סך החוויות והזיכרונות 

שמאוחסנים באקשה שלי - שמחוברים 
לאהבה, לחמלה, לערך עצמי, לחופש, 

לאיזון, לריפוי, לאומץ, להצלחה, 
לשמחה, לקלות, לעושר ולשפע 

 ומתגשמים בחיי היומיום שלי 
כאן ועכשיו. 

"עכשיו אני מבקש להפעיל, לעורר 
ולהציף את סך החוויות והזיכרונות 

שמאוחסנים באקשה שלי, שמחוברים 
להתפתחות, להתעלות ולהתקדשות 

לעבר אהבה אלוהית. 
"עכשיו אני מבקש להפעיל, לעורר 

ולהציף את ההסכמים והחוזים שערכתי 
בשם ועבור האור, שמאוחסנים באקשה 

 שלי ומתגשמים בחיי היומיום שלי 
כאן ועכשיו. 

"עכשיו אני מבקש להפעיל, לעורר 
ולהציף את תכנית האב שמאוחסנת 

באקשה שלי לשליחות של ריפוי, של 
התפתחות ושל התעלות האנושות 

בפלנטה ושמתגשמת בחיי היומיום שלי 
כאן ועכשיו". 

"תפילה לסליחה" של הלן גיטלביץ'
מרחב הלב הוא מרחב האקשה, והחיבור לידע ולאמת מתחיל שם. יש להגיע נקיים 

ובהסכמה מלאה. ברגע שמשהו בנו אינו לגמרי מסכים או אינו נקי וחף מכוונות שאינן 
טהורות - החיבור ייעלם ואי אפשר יהיה לשמור על התדר של האקשה. כמעט ברגע 

אחד אפשר להגיע לממד השלישי, ולשכוח את חוויות הממד החמישי  

)מתוך "חניכה למאסטריות", חוברת עזר, כל הזכויות שמורות לענת כהן(
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